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VERSLAG 
 

VERGADERING KERN ADVIESRAAD VOOR MILIEU EN NATUUR 
 

 
Zitting van 12 september 2023 

 
 
Aanwezig:  Chris Vanderlinden Voorzitter  
 
 Michel Lefever, Stefaan Bockstal, Hubert Didden, Willem de Bruijn,  
 Luc Pintelon, Olivier Verhoeven, Imelda Sterckx, Agnes Vandendriessche. Raadsleden 
 Kaat Goris Afdelingshoofd Ruimte  
 Joy Sergeys Schepen van milieu, klimaat & afval  
 Hilde De Wachter Secretaris 

 
Verontschuldigd: Fernard Imberechts, Marian Pay, Liliane Vandenwaeyenbergh, Pascal De Kimpe, Peter Reyntjens,  
 Eric Dierickx, Gunter Denayer Raadsleden 
 

Vorig verslag 
Vorig verslag via schriftelijke procedure goedgekeurd. 
 

Wijzigingen dienst klimaat 
Kaat licht wijzigingen in afdeling ruimte > dienst milieu en klimaat toe. Er werd veel gevraagd van de functie, oa. 
Juridische ondersteuning en advies voor omgeving en milieu, meer projectmatige aanpak bij klimaat. Daarom wordt de 
functie opgesplitst, 0.5 VTE voor milieu en milieuhandhaving, C-niveau en 1 VTE voor klimaat, energie en 
duurzaamheid, bij klimaatambtenaar, functie staat officieel open: https://www.hoeilaart.be/klimaatambtenaar . 
Vorige week informele ontmoetingsavond, relatief succes, vrij veel geïnteresseerden voor verschillende functies. 
In tussentijd externe consultant via Herd, Hilde De Wachter, opvolgen en rapporteren van wat loopt, plus structureren 
en klaarmaken voor de toekomstige medewerker. 
 
Voorstelling Hilde De Wachter: Senior consultant bij Herd. Intro op de Herd-website: Hilde is ruim 20 jaar adviseur en 
consultant. Haar expertise bouwde ze op in de thema’s milieu, klimaat, duurzaamheid, technologie, voeding en 
landbouw. Deze kennis combineert ze graag met haar communicatietalent. Hilde is hands-on en pragmatisch. Ze was 6 
jaar hoofdredacteur van een magazine over duurzaam ondernemen. 
Bureau: Klimaatambtenaar zit bij de deskundigen mobiliteit, patrimonium, infrastructuur, … op 2de verdieping. 
Zal milieuraad verder blijven opvolgen, milieuthema’s en andere relevante thema’s op afroep door andere collega’s. 
Voorzitter wijst erop dat thema klimaat de komende jaren alleen maar belangrijker zal worden maar dat de 
milieuthema’s niet verwaarloosd mogen worden. 
Voorzitter hoopt dat de milieuraad op tijd op de hoogte wordt gebracht van nieuwe initiatieven, info, tijdige feedback, 
… zodat de raad niet achter de feiten aanloopt. 
 

Memorandum: mail voorzitter van dd. 14 augustus 2023 
Totstandkoming: vertrekkend vanuit de adviezen van de laatste 6 jaar en de overzichtstabel met openstaande punten. 
Opgesteld door voorzitter met feedback van de leden, bv over oude rioleringstrajecten: inventaris en status; 
waterstresslocaties niet enkel in onze gemeente maar ook bij de omliggende gemeenten, die lager liggen. Buffering op 
ons grondgebied helpt stroomafwaartsgelegen gebieden. 
Extra punten en feedback nog doorgeven op e-mail. Voorzitter maakt nieuwe draft begin oktober en stuurt nieuwe 
draft rond. Op 19 oktober wordt dit dan verder besproken. 

https://www.hoeilaart.be/klimaatambtenaar
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Lid heeft opmerking over RUP Trage Wegen of masterplan Trage Wegen. In de raad werd gezegd dat trage wegen een 
mobiliteitsprobleem zijn. Soms wordt er voorgesteld om een trage weg te installeren terwijl het gebied beter niet 
ontsloten wordt. Bv. Gladiolenbos. Voorzitter repliceert dat heel wat trage wegen op een natuurlijker manier ingericht 
kunnen worden. 
 
Lid vult aan i.v.m. klimaattransitie en de aandacht die er zou moeten besteed worden aan temperen van temperatuur 
door aanplant van bomen. Bv. Bomen kappen aan Groene Dal. Antwoorde ander lid: Heeft te maken met 
verkeersveiligheid en voldoende ruimte voor de bomen in kwestie. 
Gemeente moet proactiever communiceren i.v.m. boomkappingen. Wordt op Facebook-groepen door inwoners gepost 
en dan moet de gemeente reageren. Beter op voorhand uitleggen waarom sommige bomen moeten gekapt worden en 
wat er in de plaats komt. 
 
Lid vraagt aan de schepen over (open) riolering Gunsdelle en de rest van de regio. Er was een plan in aanmaak maar 
wat is de stand van zaken? Schepen repliceert dat er 3 jaar geleden een studie van de VLM beloofd werd als er budget 
vanuit de gemeente voorzien werd. Budget van de gemeente is ondertussen anders besteed omdat de studie niet 
kwam. Studie is er ondertussen wel maar budget is er niet meer. Voorzitter wijst erop dat dit probleem andere zaken 
tegenhoudt, bv. Koningsvijvers onder beheer van ANB. Dit is nochtans een Natura2000-gebied waar verschillende 
soorten libellen zitten. ANB kan er niet verder werken aan de vijvers omdat er vervuild water blijft inlopen. 
Schepen stelt voor dat dit als punt op de milieuraad komt en dat de burgemeester uitgenodigd wordt om de stand van 
zaken toe te lichten. 
Lid licht toe dat budgetten van de Hoeilanders bij betalen waterfactuur voor een deel naar de gemeente gaat voor 
waterbeheer. 
Lid vraagt of we als milieuraad niet harder moeten roepen. Voorzitter pleit voor pragmatisme en de keuze voor de 
juiste veldslagen. 
 

Nieuw politiereglement 
Lid vraag over nieuw politiereglement, artikel 139 over vergunning exotische en/of wilde dieren: is verdwenen, zowel in 
Overijse als Hoeilaart. Wat is de reden en kan het er opnieuw inkomen? Vraag wordt doorgegeven aan schepencollege.  
 
Lid vraagt zich af waarom de raden geen advies hebben gegeven over het nieuwe politiereglement. Vroeger gebeurde 
dit wel. Schepen repliceert dat dit in Overijse ook niet gebeurd is. Waarom dit zo gebeurd is, is niet duidelijk. Schepen 
stelt voor om na te vragen waarom het op deze manier gebeurd is en er geen advies gevraagd werd. 
 
Werd de zin i.v.m. de hondenpoepzakjes geschrapt uit het politiereglement? Na te kijken. 
 
 

Onderzoeksproject terug naar de bron (uitleg door Kaat) 
Wordt opgevolgd door Sander Jansens, TD. Is initieel een vraag van Huldenberg aan de provincie om de verschillende 
bronnen die in de gemeente uitkomen, in kaart te brengen. Andere gemeenten waren ook geïnteresseerd. De 
Watergroep en provincie maakten een samenwerkingsovereenkomst. Er wordt een lastenboek opgemaakt om een 
inventaris te maken met burgerparticipatie, ontwikkeling juridisch kader en code goede praktijk. Beide partijen betalen 
50.000 euro; de gemeenten betalen 843 euro. 
Bureaus zijn aangeschreven, 3 zouden offerte geven; in oktober gunning via de GR. 
Uitrol zelf zit niet in het project, daarvoor zoekt de provincie een partnerorganisatie. 
Project ondersteunt mee Horizon+ en Walden doelstellingen. 
VLM heeft zich in laatste instantie aangesloten om kwalitatieve metingen te doen van de bronnen. 
Kaat is overtuigd dat het een interessant project is, burgerparticipatie zal wel een uitdaging zijn. Voorzitter beaamt dat. 
Kwaliteitsopvolging (VLM) is ook erg belangrijk. 
Voorzitter wijst erop dat er al verschillende organisaties zijn die rond burgerparticipatie werken. 
Een combinatie met het hemelwaterplan zal op termijn ook interessant zijn. 
Communicatie naar de burgers moet nog gebeuren, best na de gunning. 
 

Duurzame doendersdag (7 oktober 2023) 
- Uitdelen zakjes bloemenweidezaad, staan in het bureau van de klimaatambtenaar. 
- Info Brabantse Wouden en VLM Landinrichtingsproject Paardenwater/Trage Verbindingen: moeten nog 

bevestigen 
- Gezinsbond organiseert tweedehands kledingmarkt + bib tweedehands boekenverkoop 
- Zwerfvuilopruimactie met Interrand 
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- Repair cafe 
- Film 
- Kan er iemand vanuit de milieuraad aanwezig zijn? Voorzitter kan opstarten maar niet blijven. Michel Lefever en 

Olivier Verhoeven kunnen aanwezig zijn. Andere leden laten weten dat ze ook voor een deel van de dag 
aanwezig kunnen zijn. 

- Kaat kijkt of er een samenwerking met de wereldwinkel mogelijk is en neemt contact met de leden die aanwezig 
zullen zijn, om de concrete afspraken te maken. 

- Communicatie moet zeker aangezwengeld worden ivm zwerfvuilactie etc, bv. Op de schermen van de gemeente. 
 

Indienen LEKP 2.1 + rapportering Burgemeestersconvenant (Hilde) 
Klimaatambtenaar a.i. licht toe dat de huidige initiatieven en nog te nemen acties (Klimaatalliantie Druivenstreek, 
Horizon+ etc) voldoende zijn om in te tekenen op LEKP2.1. De gemeente krijgt hiervoor extra budget (50% 
cofinanciering), waarmee het onder andere de klimaatambtenaar en andere engagementen kan financieren. 
Voorzitter vraagt vanwaar de gegevens in de rapportage komen en of we dit eens in detail kunnen bekijken. Dit is 
belangrijk omdat de milieuraad zich baseert op de data om advies te geven. 
Lid is enthousiast over het programma dat Hoeilaart uitrolt en vindt dat er meer publiciteit voor moet gemaakt worden 
en dat er meer middelen moeten vrijgemaakt worden, desnoods via crowd funding. 
Een Hier Hoeilaart enkel over klimaat, is misschien een goed idee, of een specifieke brochure. Schepen beaamt dat een 
specifieke brochure ook al voor andere thema’s werd gemaakt. 
 
Milieuraad vraagt om het SECAP-plan graag op de milieuraad brengen. 
 

Week van de duurzame gemeente 18-25 sep (Hilde) 
Voorzitter wil het graag laten aansluiten op duurzame doendersdag, als apotheose. Dit jaar is het te kort dag maar naar 
volgend jaar zeker een goed idee. Milieuraad ook op de hoogte brengen van thema. 
 

Wildsessie “Een beetje wilder”, 4 oktober 2023, G.C. Felix Sohie (Kaat) 
Georganiseerd in de schoot van Horizon+ in kader van participatietraject.  
Infosessies met 2 luiken: 

- Korte schets waar we als gemeente allemaal mee bezig zijn: Brabantse Wouden, Horizon+, gemeentelijke 
initiatieven, vergroenings- en onthardingslocaties geselecteerd; bewustzijn creëren dat de gemeente hier ook 
actief mee bezig is, op korte termijn met de genomineerde locaties en op lange termijn via 
beleidsinstrumenten. 

- Burger zelf: wat kunnen jullie doen op jullie privédomein om biodiversiteit te verhogen: Tuinrangers, Watertafel, 
Clear Water House + Tips&Tricks. 

- Mensen moeten nog enthousiast gemaakt worden. Maak reclame. Momenteel zijn er zo’n 15 inschrijvingen voor 
de sessie in Hoeilaart. 

- Voorzitter wijst erop dat sommige delen van het openbaar domein een andere functie hebben (veiligheid, 
mobiliteit, …) maar er zijn zeker mogelijkheden, zowel op openbaar domein als op privédomein. 

Vraag van de voorzitter: wat is de toekomst van Horizon+? Antwoord diensthoofd ruimte: Het is een tijd opgeschort 
geweest omwille van personeelsverloop maar er is nu een nieuw team dat de draad actief weer opneemt. Het loopt 
nog anderhalf jaar. 
 

Planning 
Voorzitter: Open forum normaal op 19 oktober maar omwille van omstandigheden halen we dit niet. Plus thema komt 
reeds terug op Brabantse Wouden. Suggestie om de datum te behouden maar als milieuraadvergadering met ook de 
werkgroepen erbij (klimaat en afval). Kerndag met toelichting memorandum en open discussie hierover. 
Hoe engageren we mensen? Zelf iemand uitnodigen om mee te denken en mee te brengen?  
Vergadering open milieuraad vindt plaats op 19 oktober om 19.30u. in het Felix Sohiecentrum. 

 
 

Varia 
Vraag tot erkenning klimaatnetwerk druivenstreek  
Feitelijke vereniging heeft formele aanvraag gedaan om erkend te worden als vereniging in Hoeilaart. Zij krijgen dan 
een aantal voordelen i.v.m. huur zalen etc. 
Milieuraad geeft positief advies voor erkenning.  
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Agnes Vandendriessche neemt ontslag uit de milieuraad en gaat in het bestuur van Femma. Voorzitter bedankt lid voor 
de jarenlange inzet en zegt dat de raad moet nadenken hoe ze nieuwe leden kan aantrekken en op welke manier ze in 
te zetten. 
 
Vergadering open milieuraad vindt plaats op donderdag 19 oktober om 19.30u. in het Felix Sohiecentrum. 
Volgende vergadering van de Kern zal doorgaan op dinsdag 7 december om 19.30 uur in zaal Heerlijkheid (Kasteelhoeve). 
 
In opdracht 
 
 
De secretaris: De voorzitter: 
 
 
 
Hilde De Wachter Chris Vanderlinden 


